



### 校外活動家長通告

各位家長：

本校課外活動組將舉辦下列活動，資料如下。

活動名稱：	魔術班課程		
性質：	學習基礎的魔術技巧、表演藝術等，並於校內感恩節演出。		
對象：	本校中一至中五學生 參加人數：12 人		
導師：	伍定邦先生		
負責老師：	高志佳老師		
訓練詳情：	日期	時間	地點
	3月2日(一)	4:00 P.M. - 5:30 P.M.	本校508室
	3月9日(一)	4:00 P.M. - 5:30 P.M.	本校508室
	3月16日(一)	4:00 P.M. - 5:30 P.M.	本校508室
	4月13日(一)	4:00 P.M. - 5:30 P.M.	本校508室
	4月20日(一)	4:00 P.M. - 5:30 P.M.	本校508室
	4月27日(一)	4:00 P.M. - 5:30 P.M.	本校508室
費用：	全免		
其他：	病假或事假須按學校的請假手續辦理(交請假家長信給導師)。會員不能出席集會或要早退，應事前向導師申請批准，如經常無故缺席的將被勒令退會，學生須自行申請其他活動。		
備注：	是次活動內容具以下元素(請於適當的方格內加上「✓」號)： <input checked="" type="checkbox"/> 1. 靜態活動 <input type="checkbox"/> 2. 劇烈活動 <input type="checkbox"/> 3. 戶外體力消耗 <input type="checkbox"/> 4. 較長時間戶外逗留 ★如患有心臟、呼吸系統或慢性疾病的同學，請諮詢醫生意見是否適宜參與包括上述2、3或4項的活動。		

#### 注意事項：

1. 參加者必須遵守校規，並絕對服從負責老師指導。
2. 假若在活動進行中天氣轉壞或有突發事情出現，以致活動需要終止，負責老師將在安全情況下安排學生儘快返回家中。
3. 參加者需要帶備及更換輕便服裝及運動鞋參加獅藝班課程。

課外活動組  
謝志康老師

2026年2月25日

---

魔術班

回 條(ECA 25-26/48)

本人\*同意/不同意小兒\_\_\_\_\_班\_\_\_\_\_學號\_\_\_\_\_參加魔術班課程，對有關活動詳情亦知悉。(\*請刪去不適用者)

學生電話:\_\_\_\_\_

家長或監護人簽署

日期：二零二六年二月 \_\_\_\_\_日

請於 2026 年 3 月 2 日或之前簽回電子通告。

2025-2026 魔術班 會員名單

Class	Class_no	Name
1B	23	衛卓楠
1C	1	白舒晨
1C	12	關仲祺
1C	25	蔡思哲
1C	26	謝尚熹
1C	28	黃焯南
2B	23	衛樂行
2C	16	李珈熙
4D	4	張柏霖
4D	27	黃峻琪



### Extra-Curricular Activity Parent's Notice

Dear Parents,

The school's Extra-Curricular Activities Team will be organizing the following activity. Here are the details:

Activity:	Magic Course		
Nature:	Learn basic magic techniques and performing arts, and perform at the school's Thanksgiving event.		
Target:	Form 1 to Form 5	Number of participants: 12	
Instructor:	Mr James Ng		
Teacher:	Mr Ko Chi Kai		
Details:	Date	Time	Place
	02/03/2026 (Monday)	4:00 P.M.- 5:30 P.M.	5/F Room 508
	09/03/2026 (Monday)	4:00 P.M.- 5:30 P.M.	5/F Room 508
	16/03/2026 (Monday)	4:00 P.M.- 5:30 P.M.	5/F Room 508
	13/04/2026 (Monday)	4:00 P.M.- 5:30 P.M.	5/F Room 508
	20/04/2026 (Monday)	4:00 P.M.- 5:30 P.M.	5/F Room 508
	27/04/2026 (Monday)	4:00 P.M.- 5:30 P.M.	5/F Room 508
Price:	Free		
Others:	Leave of absence due to illness or personal matters must be processed according to the school's leave procedures (by submitting a parent's leave letter to the instructor). If a member is unable to attend a gathering or needs to leave early, they should seek prior approval from the instructor. Frequent unexcused absences may result in expulsion from the society, and the student must apply for an alternative society on their own.		
Notice:	The activity includes the following elements: <input checked="" type="checkbox"/> 1. Static activities <input type="checkbox"/> 2. Vigorous activities <input type="checkbox"/> 3. Outdoor physical exertion <input type="checkbox"/> 4. Extended outdoor stay ★Students with heart, respiratory or chronic diseases should consult a doctor to determine whether it is suitable for them to participate in activities that include items 2, 3 or 4 mentioned above.		

#### Important Notes:

1. Participants must adhere to the school and event regulations and strictly follow the instructions of the responsible teacher.
2. In the event of inclement weather or any unforeseen circumstances that may require the activity to be terminated, the responsible teacher will arrange for students to return home as soon as possible under safe conditions.
3. Participants are required to bring and change into casual wear and sports shoes for the Lion Dance class.

Mr. Tse Chi Hong  
Extra-Curricular Activities Team

# Reply Slip

I have received the notice (ECA 25-26/48) and agree / disagree\* for my son to attend the Magic course and I am aware of the related details. (\*Please delete as appropriate)

Student's Name: \_\_\_\_\_ Class: \_\_\_\_\_ Student's Number \_\_\_\_\_

Student's Phone Number: \_\_\_\_\_

Signature of Parent or Guardian

Date: \_\_\_\_\_

Please sign the e-notice on or before March 2, 2026.

2025-2026 魔術班 會員名單

Class	Class_no	Name
1B	23	衛卓楠
1C	1	白舒晨
1C	12	關仲祺
1C	25	蔡思哲
1C	26	謝尚熹
1C	28	黃焯南
2B	23	衛樂行
2C	16	李珈熙
4D	4	張柏霖
4D	27	黃峻琪